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        Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 31 januari 2023
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen Gemeentebelangen en PvdA
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 5 januari 2023 hebben de fracties van Gemeentebelangen en PvdA 
schriftelijke vragen gesteld over de subsidierelatie Onderduikersmuseum 
Nieuwlande. 
 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

1. Met de huidige oorlog in het oosten van Europa en de polarisatie in de 
samenleving, is het misschien wel belangrijker dan ooit dat we blijven luisteren 
naar de verhalen van toen. Deelt het college onze mening dat 
Onderduikersmuseum De Duikelaar een belangrijke rol vervult in het blijven 
vertellen van de verhalen over de Tweede Wereldoorlog?

Het college heeft grote waardering voor het werk dat de stichting 
Onderduikersmuseum verzet en de wijze waarop het verhaal over de Tweede 
Wereldoorlog wordt verteld. De documentaire over Nieuwlande, die op 4 mei is 
uitgezonden, is indrukwekkend en zeer waardevol.  Het college hecht waarde aan 
het doorgeven van de verhalen over de Tweede Wereldoorlog en is van mening 
dat het Onderduikersmuseum De Duikelaar dit op een passende wijze doet. De 
verhalen die worden verteld dragen bij aan doorgeven van de geschiedkundige 
verhalen van en over Hoogeveen zoals dit ook in de cultuurvisie is opgenomen. 

2. Is het college bereid met het bestuur van Onderduikersmuseum De Duikelaar het 
gesprek aan te gaan over een structurele culturele subsidie-relatie? Wilt u een 
(eventueel) voorstel over een dergelijke relatie aan de gemeenteraad voorleggen?

Het college is bereid om een gesprek met het bestuur van het 
Onderduikersmuseum aan te gaan om te verkennen welke mogelijkheden er zijn 
om het museum door te ontwikkelen en wat daar vervolgens voor nodig is.  We 
zullen de raad informeren over de uitkomsten van dit gesprek.

3. Het aantal schoolklassen dat een bezoek wil brengen aan Onderduikersmuseum 
De Duikelaar blijft stijgen. Bent u het met ons eens dat een structurele subsidie 
kan helpen om die groeiende vraag vanuit het onderwijs te kunnen blijven 
beantwoorden?

Zoals in vraag 2 beantwoord gaan we graag met het bestuur in gesprek over de 
inhoud van het werk en de behoefte, om op basis daarvan te kunnen bepalen 
wat nodig is om het museum door te kunnen ontwikkelen. 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.
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Met vriendelijke groet,
Burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      Burgemeester


